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Ramazan Özcan  

Malatya Ticaret Borsası Başkanı  

Ramazan Özcan, kentte deprem afetinde 130 binin üzerinde yapının ve 30 binin üzerinde de 
ticarethanenin zarar gördüğünü söyledi. Kentte bir yandan insanların temel ihtiyacı olan 
konut arzını geliştirmek diğer yandan da ekonomiyi yeniden ayağa kaldıracak girişimlerin 
sürdüğünü ifade eden Özcan, hukuk ekonomi denklemine dair şunları söyledi: “Hukuk her 
eve lazım olan bir olgu. İş dünyası olarak ortak beklentimiz sağlıklı ve sürdürülebilir bir yargı 
reformunun hızla hayata geçirilmesi. Ülkemizin 1980’lerdeki olanaklarla geliştirilen yargı 
sistemiyle yürümesi artık çok zor. Özellikle sanayileşme, teknoloji ve terörle mücadele 
alanlarımızda elimizi güçlendirecek yeni yasal mekanizmalara ihtiyacımız var. Bu sürecin 
artık bir an önce çözülmesi lazım. Özelikle yabancı yatırımcıların ve küresel sermayenin 
öncelikli şartları arasında güçlü ve adil bir hukuk sistemi geldiği unutulmamalı. Yatırımcıdan 
ülkenize gelip kara düzen bir adalet sistemi üzerinde yatırım yapmasını bekleyemezsiniz. 
Kendi yatırımcılarımız için de mevcut adalet sistemi işleyemez duruma gelmiştir. Hem iş 
dünyasını rahatlatacak hem de insanların demokratik hak ve hürriyetlerini koruma altına 
alacak yargı reformunun acilen hayata geçirilmesi çağrısı yapıyoruz.” 

“BİLİM VE TEKNOLOJİNİN GÜÇLENMESİ İÇİN İFADE ÖZGÜRLÜĞÜ GELİŞTİRİLMELİ” 

Malatya Barosu Başkanı Av. Onur Demez, hukuk alanındaki iyileştirmeler ve reformların 
ekonomi alanındaki büyümeyi ve toplumsal refaha olumlu yansıdığını belirtti. Demez, “İyi bir 
ekonomi için önce adaleti sağlamamız gerekiyor. Adaletimiz ne kadar güçlüyse ekonomimiz 
de aynı oranda güçlü olacaktır. İfade özgürlüklerinin son dönemdeki gelişimi ile birlikte 
innovasyon alanının da benzer hızda güçlendiğini görüyoruz. Bu nedenle ülkemizde nitelikli 
yatırımların artması için adalet sistemimizi güçlendirmeliyiz. Çünkü yatırımcının sorduğu ilk 
sorular; karşılaşacağım herhangi bir sorunla ilgili adil bir şekilde yargılanacak mıyım? 
Hakkımı kimse gasp eder mi? Bu nedenle bizler hukuku her zaman üstün kılarak 
ekonomimizi adaletle yücelteceğiz” dedi. 

“EKONOMİ DARALMAYA DEVAM EDECEK” 

Türkiye’nin son ekonomik verilerinin iyiye işaret etmediğini belirten TOBB ETÜ Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Fatih Özatay, ekonomideki bozulmanın Merkez Bankası kanununa aykırı şekilde 
2021 yılında başlanan para politikası adımlarıyla başladığını belirtti. Yanlış müdahaleler 
nedeniyle enflasyon, döviz kuru ve fiyat endeksi istatistiklerini artırdığını anımsatan Özatay, 
OVP’deki eksikliklerle ilgili değerlendirerek şunları söyledi: “Yapılan düzenlemelerde en 
önemlisi yüksek gelir gruplarından vergi alınmasına yönelik bir kanun teklif yok. Bu yüksek 
hacmi nereden bulduklarına yönelik bir düzenleme de yok. Kamu projelerinde verilen gelir 
garantileri bütçeye kara delik oluşturuyor. Onların gözden geçirilmesine yönelik bir adım yok. 



Bu etmenler eksik yapıldığı için gelir grubunda adaletsiz bir ortam ortaya çıkıyor. Emekliler ve 
asgari ücretliler şuanda açlık sınırının altında kaldılar. Artık hükümetin daha çok zaman 
kaybetmeden güven sağlayacak adımlar atması gerekiyor. Son 5-6 aydır düzelmesine 
rağmen TÜİK’in kurumsal yapısını değiştirmenin zamanı geldi. TÜİK’i bağımsız 
akademisyenler ve teknisyenler tarafından denetleyecek bir yapı kurulmalı. Merkez 
Bankası’nın bağımsızlığını güçlendirecek yeni tedbirler de güven ortamını güçlendirecektir. 
İhale Yasası 2001’deki haline döndürülmeli ve daha da güçlü hale getirilmeli. Elektrik, doğal 
gaz gibi temel kaynaklara yapılan zamlar ani şekilde değil zamana yayılarak yapılmalı. Ama 
güven oluşturmak istiyorsak acilen bir rant yasası çıkarmalıyız. En önemlisi adil ve hızlı 
çalışan hukuk sistemi ufukta görünmüyor. Görebilecek miyiz onu da bilmiyoruz.” 


